

## **the existence of food outlets for students and employees**

The university has many outlets that sell food products, the most important of which are

- 1- Outlets selling products of the College of Agriculture  
(vegetables - fruits - meat - poultry - fish
- 2- Food Products Laboratory and Bakery, Department of Food Science and Technology, College of Agriculture
- 3- Dairy and cheese outlet at the College of Agriculture
- 4- Assiut University bakery for gluten free products for feeding patients (wheat allergy disease) and located in the College of Agriculture
- 5- The Consumer Cooperative Association that provides the university community with food products at reduced prices
- 6- Outlet selling products of the National Service Projects .Organization of the Ministry of Defense at reduced prices

Sales outlets are located in more than one place in the university, as well as at the entrance to the university gate



Assiut Governor, Major General Jamal Nour El-Din, visited the Food Products Factory and Bakery at the Faculty of Agriculture, Assiut University





The visit of the University President and the representatives to the Assiut University Bakery for Gluten Free Products



The visit of Mrs. Prof. Dr. / Vice President for Environmental Affairs to the outlet for selling vegetables and fruits at the Faculty of Agriculture





The opening of the outlet for selling the products of the National Service Projects Agency at Assiut University in the presence of the Vice President of the University and the presence of Major General Mohamed Abdel Baqi, General Director of the Upper Egypt Company for Agricultural Industrialization and Land Reclamation, and Colonel Sherif Mohamed Fahmy, Director of the National Service Project Authority outlets in Assiut

## منافذ طعام للطلاب والموظفين

يوجد بالجامعة العديد من منافذ بيع المنتجات الغذائية وأهمها

- ١- منافذ بيع منتجات كلية الزراعة (خضر - فواكه - لحوم - دواجن - أسماك )
- ٢- معمل ومخبر المنتجات الغذائية بقسم علوم وتكنولوجيا الأغذية بكلية الزراعة
- ٣- منفذ بيع منتجات الألبان والجبن بكلية الزراعة
- ٤- مخبز منتجات جامعة أسيوط للمنتجات خالية الجلوتين والخاص بتغذية مرضي (مرض حساسية القمح) ويتواجد بكلية الزراعة
- ٥- الجمعية التعاونية الإستهلاكية التي توفر للمجتمع الجامعي المنتجات الغذائية بأسعار مخفضة
- ٥- منفذ بيع منتجات جهاز مشروعات الخدمة الوطنية التابع لوزارة الدفاع بأسعار مخفضة.

أن منافذ البيع تتواجد في أكثر من مكان بالجامعة وكذلك على مدخل بوابة الجامعة



زيارة محافظ أسيوط اللواء جمال نور الدين لمعمل ومخبر المنتجات الغذائية بكلية الزراعة بجامعة أسيوط.









زيارة الأستاذ الدكتور رئيس الجامعة والسادة النواب لمخبز جامعة أسيوط للمنتجات خالية الجلوتين.



زيارة السيدة الأستاذة الدكتور/ نائب رئيس الجامعة لشئون البيئة لمنفذ بيع الخضراوات والفاكهة بكلية الزراعة



أفتتاح منفذ بيع منتجات جهاز مشروعات الخدمة الوطنية بجامعة أسيوط بحضور نائب رئيس الجامعة وحضور اللواء محمد عبد الباقي مدير عام شركة مصر العليا للتصنيع الزراعي واستصلاح الأراضي، والعقيد شريف محمد فهمي مدير منافذ جهاز مشروع الخدمة الوطنية في أسيوط،